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Dagordning 
 

• Genomgång av föregående protokoll 
Sekreteraren gick igenom eventuella utestående frågor. Kostnad för 
hjärtstartarutbildning som genomförts blir 200:-/person som deltagarna själva 
betalar. 
 

• Uppföljning städdagen 
 

• Ekonomin 
Det finns c:a 676.859:- på kontona för tillfället varav 400.000:- är på Collector Bank.  
3 st har ej betalat årsavgift – har fått påminnelse 
1 fastighetsägare betalat 2 gånger 
1 fastighetsägare betalat 2019 kr istället för 2800 
Lars-Inge kollar med Mats om han behöver hjälp med indrivning och om eventuell 
förändring av utdebitering av avgifterna. 
 
6 motorvärmare och 4 kupevärmare betalas det in avgift för. 
4st står i kö till uppställningsplats och 1-2 kommer att bli lediga till hösten. 
 

• Gert-Ove berättar att Leva-mötet angående laddstolpar inte har blivit av ännu då 
många från Leva skulle vara med men inga tider passade.  
 
SO: Har problem med en lampa som inte lyser. 
Christer har varit i kontakt med kommunen för att få uppsatt en hundlatrintunna vid 
Dona-dammen då hundägare kastar bajspåsar utefter vägen istället för att ta med sig 
dom hem. 
 
Maj-Britt kollar om det går att byta ut en gunga mot en baby-gunga. 
 

• Övriga frågor 
Pallkragarna har blivit väldigt populära. Ekonomin för detta ligger hos Carl Dahlberg 
då det går utanför föreningen. 
Städningen har fortfarande inte kommit igång och ingen har heller hört av sig om de 
har nyckeln. Gert-Ove kollar om vi ska gå tillbaka till hur vi gjorde förr med en 
städlista i klubbhuset. 

 



 
Nästa styrelsemöte den 1/9 17:00. 
 
 
Vid protokollet:___________________  Justeras: _____________________ 
     Lars-Inge Carlsson                  Gert-Ove Forsberg 


